

ROCK钢化膜包装设计 ROCK手机贴膜包装盒设计

创作时间：2015-5-25 项目地点：深圳 项目类别：玻璃膜包装设计 | 手机贴膜包装设计 | 钢化玻璃膜包装设计





Instructions

贴膜安装说明书

STEP 1 清除屏幕上的灰尘和油污，使用专业清洁剂和除尘布。

STEP 2 撕下 No.1 film, make screen protector be directed at holes and edges.

STEP 3 Press the center of screen protector to make it stick to screen.

STEP 4 Get rid of any bubbles with fingers or cleaning cloth.

TEMPERED GLASS

钢化玻璃

Auxiliary Parts Of Installations

安装使用配件

Cleaning kit and static dedusting film
清洁工具

Replacement tag
替换标签

● 替换标签仅适用于撕下保护膜时打圈，请勿用于撕下钢化膜。

Product features

产品特点

高透
高透光率，永不褪色，永不褪色。
High light transmittance
Tempered glass has high light transmittance, never change color and environmentally friendly.

手感舒适
手感舒适，防刮擦，防指纹，防油污，防油污。
Comfortable hand feeling
The product of round corner design has smooth and comfortable hand feeling, it protects against accidental damages.

高硬度
高硬度，防刮擦，防指纹，防油污，防油污。
High hardness
Oleophobic coating, anti-fingerprint, scratch-resistant, high sensitivity, anti-explosion, 9H hardness.

超薄
超薄，0.3mm 厚度，防刮擦，防指纹，防油污，防油污。
Ultrathin
With the ultrathin design of 420° toughening treatment, it is only 0.3mm thick and adopts safe edge design without harm hand.

安全系数高
安全系数高，防刮擦，防指纹，防油污，防油污。
High safety factor
Through special toughening treatment, 420° with high safety factor that won't harm human body when burst. (The paste can prevent glass from burst or cut off).

易清洁
易清洁，防静电，防油污，防油污，防油污。
High stickup
Advanced anti-static silicon oil technology, high absorbability, paste easily, no bubbles and no watermarks.

Instructions

贴膜安装说明书

STEP 1 清除屏幕上的灰尘和油污，使用专业清洁剂和除尘布。

STEP 2 撕下 No.1 film, make screen protector be directed at holes and edges.

STEP 3 Press the center of screen protector to make it stick to screen.

STEP 4 Get rid of any bubbles with fingers or cleaning cloth.

TEMPERED GLASS

钢化玻璃

Auxiliary Parts Of Installations

安装使用配件

Cleaning kit and static dedusting film
清洁工具

Replacement tag
替换标签

● 替换标签仅适用于撕下保护膜时打圈，请勿用于撕下钢化膜。

Product features

产品特点

高透
高透光率，永不褪色，永不褪色。
High light transmittance
Tempered glass has high light transmittance, never change color and environmentally friendly.

手感舒适
手感舒适，防刮擦，防指纹，防油污，防油污。
Comfortable hand feeling
The product of round corner design has smooth and comfortable hand feeling, it protects against accidental damages.

高硬度
高硬度，防刮擦，防指纹，防油污，防油污。
High hardness
Oleophobic coating, anti-fingerprint, scratch-resistant, high sensitivity, anti-explosion, 9H hardness.

超薄
超薄，0.2mm 厚度，防刮擦，防指纹，防油污，防油污。
Ultrathin
With the ultrathin design of 420° toughening treatment, it is only 0.2mm thick and adopts safe edge design without harm hand.

安全系数高
安全系数高，防刮擦，防指纹，防油污，防油污。
High safety factor
Through special toughening treatment, 420° with high safety factor that won't harm human body when burst. (The paste can prevent glass from burst or cut off).

易清洁
易清洁，防静电，防油污，防油污，防油污。
High stickup
Advanced anti-static silicon oil technology, high absorbability, paste easily, no bubbles and no watermarks.

悠久设计是专业的平面设计公司。提供包装设计、VI设计、LOGO设计、工业设计、3D渲染等服务。专注于蓝牙耳机包装设计、蓝牙音箱包装设计、数据线包装设计、充电器包装设计、移动电源包装设计、电子烟包装设计、钢化膜包装设计、无线充包装设计等电子产品领域设计服务。倾力打造品牌形象，提供设计包年服务。
本文地址：<https://www.youjoys.net/cn/case-p132.html>